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Kannuksen kaupunginhallituksen kokous 

 

Eriävä mielipide kohtaan § 7 kaupunginhallituksen kokouksessa 4.10.2022 

 

Jätän eriävän mielipiteen kaupunginhallituksen kokouksen päätökseen § 7, jossa kaupunginhallitus 

käsitteli valtuutettu Lasse Lehtisen valtuustoaloitetta, jossa vaadittiin uutta tilaisuutta 

tuulivoimarakentamisen kielteisistä vaikutuksista. 

 

Valtuusto sai kuulla Suomen tuulivoimayhdistyksen näkemyksiä asiassa. Yhdistys on 

lobbausjärjestö, jonka näkemykset ja mahdolliset tutkimukset on laadittu heidän tavoitteitansa 

hyödyttävällä tavalla. Kun on kyse lobbareista, niin avoimuus on äärimmäisen tärkeää. Samalla on 

tärkeää kuulla muiden järjestöjen ja asiantuntijoiden näkemyksiä tuulivoimarakentamisen 

perusteista. 

 

Kannuksen Perussuomalaisten kanta on ollut ja on edelleen se, että tuulivoimakysymyksissä on 

käytävä perusteellinen keskustelu. Ajatus sisältää myös eriävien kantojen esittämisen – vaikka 

toisesta, tuulivoimakriittisestä yhdistyksestä tai yhteisöstä. Laaja-alainen kuuleminen on osa 

demokraattista prosessia. Esimerkiksi eduskunnan valiokunnat ja sen jäsenet voivat kutsua 

kuultavakseen laaja-alaisesti asiantuntijoita, kansalaisia, järjestöjä ja muita asiasta tietäviä tahoja. 

 

Kannuksen Perussuomalaisten mielestä 5.9.2022 iltakoulu ei ollut moninainen, koska 

tuulivoimayhdistyksen lobbarin lähes kaksituntisen esitys jäi ainoaksi, joka iltakoulussa esiteltiin. 

Sen jälkeen valtuuston puheenjohtaja päätti iltakoulun, vaikka ennen kokousta oli suullisesti sovittu, 

että illan päätteeksi keskustellaan ilman lobbarin läsnäoloa tuulivoiman kriittisistä näkemyksistä. 

Sen jälkeen olisi linjattu tuulivoimarakentamisesta, kuten kaupungin yksimielisesti hyväksytty 

strategia niin määrittää. Strategian mukaan mm. tuulivoimarakentaminen toteutetaan ”valtuuston 



ohjauksessa”. Tähän olisi ollut tuossa tilanteessa mahdollisuus, mutta sitä ei käytetty, vaan kokous 

päätettiin. 

 

Tuulivoimapäätös on tehtävä avoimesti ja laaja-alaisesti, jotta päätös kestäisi tarkastelun nyt ja 

kaukana tulevaisuudessa. Näin ei ole mielestäni toimittu ja siksi jätän eriävän mielipiteen tästä 

päätöksestä. 

 

Kannuksessa 4.10.2022 

 

Manolis Huuki, Valtiotieteen kandidaatti 

Kaupunginvaltuutettu (Ps.), kaupunginhallituksen varapuheenjohtaja 


